
 
 

Afdeling 1 

Markvandring 

Afholdt den 19. maj 2025 

 

 

 

Deltagere: 

Afdelingsbestyrelsen: Brit Kofoed Dahl (Organisationsbestyrelsen)  

 

Bo42:  Keld Christensen  

 

 

Formålet med markvandringen: 

 

Formålet med markvandringen er at vurdere planlagt og periodisk vedligeholdelse i relation til 

vedligeholdelsesbudget. Sideløbende noteres, uden for referat, eventuelle akutte forhold der 

konstateres ved markvandringen. De akutte forhold udbedres på foranledning af 

ejendomsfunktionær. 
 

Vedligeholdelsesbudget blev gennemgået og følgende blev besluttet: 

 

• Der var ingen ændringer/kommentarer. 

 

 

Ved den efterfølgende gennemgang af afdelingens bygninger, have- og gårdarealer blev følgende 

forhold drøftet/besluttet. 

 

 

• Hækkene blev besigtiget, og de ser generelt fornuftige ud. Ved udgåede hække vil nye 

hækplanter blive sat, og samtidig kan det forsøges at grave dybere for at optimere 

plantens vækstmuligheder.   

• Ny affaldsordning er trådt i kraft, og fungerer fint i afdelingen. Der har ikke været behov 

for at foretage ændringer af anlæg og arealer for at få plads til flere containere.  

• Statusrapport, vedligeholdelsesplan og budget blev gennemgået. 

• Forhold omkring nyt vedtaget standard vedligeholdelsesreglement blev drøftet. 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

Ref.: Ejendomsinspektør Keld Christensen 


